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ČESKO: Ani to tak dlouho netrvalo a vláda ohlásila program kompenzací pro sociálně slabé
domácnosti na financování zvýšených nákladů na energie. Energetické šeky by se mohly začít
rozdávat už na přelomu roku.

Měla bych k tomu několik otázek.

To se zdraží energie, zejména kvůli zvýšení cen emisních povolenek, a potom se ty peníze zase
rozdají? A proč? Nebylo by logičtější rovnou nezdražovat?

Když je tedy cena energie regulována a takto uměle zvyšována, proč není nastavena tak, aby si na ni
běžní lidé mohli důstojně vydělat a nemuseli žádat stát o podporu?

Proč se tímto způsobem posiluje závislost celých skupin obyvatelstva na státu?

Kdo má na něčem takovém zájem?

Pokud vyšší cena emisních povolenek a další regulace mají vést k tomu, že se energií bude šetřit, jak
k tomu budou motivovány domácnosti, kterým se zvýšení stejně proplatí?

To mají šetřit jenom někteří?

Jak k tomu přijdou lidé, kteří nejsou dost chudí, aby na ty kompenzace dosáhli? Ti to mají platit ze
svého?

A proč?

Proč se mají tyto uměle navýšené náklady proplácet jenom někomu a někomu jinému ne?

Kdo může takový systém vůbec prosazovat?
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